
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 7. december 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Samrådsspørgsmål I
Mener ministeren, at det er acceptabelt at fortsætte med en aftale, der ikke
formår at sikre de tolke, der har brug for beskyttelse, og vil ministeren tage
skridt til at hjælpe tolke, der er i akut fare?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Gade (ALT) og Eva Flyvholm (EL).

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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